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Anita Mooij

Van: RA de Vries <vriessch@planet.nl>
Verzonden: donderdag 8 juni 2017 22:20
Aan: Rob Opdam
CC: Griffie Gemeente Heiloo
Onderwerp: Re: Vliegtuighinder

Categorieën: Categorie Blauw

Zeer geachte heer Opdam 
Dank voor uw uitvoerige reactie. 
Wij hebben de laatste weken afgewacht en hebben inderdaad kunnen constateren dat het vliegtuiglawaai nogal 
wisselend is (soms afhankelijk van de windrichting, doch soms om onduidelijke redenen); maar toch is er helaas 
vrijwel dagelijks een gevoel van geluidsoverlast, hetgeen sterk afbreuk doet aan het woonplezier in dit prachtige 
landelijke dorp. 
In de afgelopen dagen en met name vandaag was het bar, urenlang vrijwel aansluitend landende lawaaiige 
vliegtuigen pal boven de bebouwde kom van Heiloo. 
Ook in de geluidsmeetpaal Heiloo moet dit evident geregistreerd kunnen zijn. 
Kunt u mij laten weten wat de consequenties van de geluidsmetingen zijn? 
Goed dat u hier bestuurlijk aandacht aan blijft geven, immers als er geen signalen meer worden afgegeven neemt de 
landelijke overheid mogelijk helemaal de vrije hand. 
Daarnaast lijkt het belangrijk dat ook individuele burgers klachten blijven melden bij BAS; 
ligt er wellicht een taak voor het Gemeentebestuur cq de Gemeenteraad van Heiloo om initiatief te nemen 
burgeractie te stimuleren/coördineren, immers een eenling zal weinig effect sorteren. 
Dank voor uw aandacht en veel succes, vr groet 
RA de Vries 
De Spanring 28 
1852BH Heiloo 
 
 
 
  
 
 
Op 22 mei 2017 om 10:51 heeft Rob Opdam <R.Opdam@Heiloo.nl> het volgende geschreven: 

Beste meneer/mevrouw De Vries, 
  
Hieronder ga ik puntsgewijs in op uw vragen en opmerkingen en geef ik bovendien wat nadere uitleg. 
  
U geeft aan: "In de afgelopen weken hebben wij dagelijks en urenlang veel last ervaren van vliegtuiglawaai. Ondanks 
meerdere pogingen bij het Gemeentehuis is het niet gelukt om te vernemen wie in de gemeente Heiloo bestuurlijk 
verantwoordelijk cq aanspreekpunt voor (vragen over) deze problematiek is". 
  
Namens gemeente Heiloo ben ik bestuurlijk verantwoordelijk. Schipholzaken zijn onderdeel van mijn portefeuille. De 
gemeente beschikt overigens over heel weinig bevoegdheden om wat aan vliegtuiglawaai te doen. Besluitvorming 
over vliegverkeer vindt plaats op nationaal niveau. In 2008 heeft de Tweede Kamer met zeer grote meerderheid 
besloten tot verdere groei van Schiphol tot 500.000 vluchten per jaar. Nadien, mag onder strikte voorwaarden de 
groei verder doorgaan. De gemeente kan woningbouw tegengaan in gebieden die zich onder de aanvliegroute 
bevinden. Voor onze gemeente is hiervoor geen aanleiding aangezien de gemeente zich buiten de geluidscontouren 
voor vlieglawaai bevindt waar dit een punt van afweging zou kunnen zijn. Overigens geldt voor onze gemeente dat 
het vliegverkeer in de loop van de jaren meer naar onze woonkern is gekomen juist door de groei van het 
vliegverkeer. De woningbouw was er dus eerder dan het vliegverkeer. 
  
U geeft aan: "Telefonische navraag bij BAS was weinig informatief en onvoldoende gedetailleerd". 
  



2

De website van BAS www.bezoekbas.nl biedt veel informatie over het vliegverkeer. Hierop staan, onder NOMOS-
online, ook de meetgegevens van de geluidsmeetpaal voor vliegverkeer op ons gemeentehuis. Hiernaast is er op 
deze site ook veel andere informatie te vinden. 
  
U geeft aan: "Als nieuwe inwoners van Heiloo ( wij zijn sinds 4 weken woonachtig aan De Spanring 28, 1852BH 
Heiloo) willen wij graag weten of de actuele situatie m.b.t. vliegtuiglawaai structureel is of in deze mate tijdelijk en 
uitzonderlijk; daarnaast vernemen wij graag wie zich namens de gemeente Heiloo met deze problematiek actief bezig 
houdt". 
  
Het vliegtuiglawaai boven onze gemeente wisselt sterk is in afhankelijk van het weer. Bij zuidwesten wind wordt er bij 
voorkeur aangevlogen op de Polderbaan omdat die relatief de minste hinder met zich meebrengt. In ons klimaat waait 
het relatief vaak vanuit het zuidwesten maar er zijn perioden dat dit niet het geval is. Bij een wind uit noordelijke 
richtingen wordt de Polderbaan ingezet als startbaan en gaat het vliegverkeer voornamelijk via de IJmond en de 
polders tussen Alkmaar en Zaanstad naar haar bestemming. Het vliegverkeer neemt de komende jaren alleen maar 
verder toe. Vliegtuigen worden wel stiller maar zullen nooit echt stil worden. Daarom zal onze gemeente hinder blijven 
ondervinden van het vliegverkeer. 
  
Gemeente Heiloo houdt zich actief bezig met de problematiek. In bestuurlijk overleg brengen wij onze standpunten 
naar voren. Belangrijke speerpunten zijn: het verminderen van het nachtelijk vliegverkeer en een pleidooi voor hoger 
aanvliegen en dat bij voorkeur in glijvlucht. Omgevingsdienst IJmond voorziet onze gemeente daarbij van advies. 
Recent heeft onze gemeente een geluidsmeetpost van Schiphol gekregen om het vlieglawaai te meten. Voor meer 
specifieke gevallen van geluidshinder is het beter om uw klacht over vlieghinder in te dienen bij www.bezoekbas.nl 
onder het tabje "vragen en klachten". 
  
Naar ik hoop heb ik u hiermee voldoende geïnformeerd. 
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Rob Opdam 
Wethouder gemeente Heiloo 


